



KENYATAAN TAWARAN

Sebutharga ini adalah dipelawa dari kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) Bertaraf Bumiputera dan Majlis Perbandaran Kuantan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja serta mempunyai syarat-syarat berikut:-

BIL.	JENIS KERJA	LESEN	NO. SEBUTHARGA	TARIKH TAKLIMAT	HARGA NASKAH (RM)
1.	Tawaran Membekal Dan Menghantar Makanan Haiwan Ke Mini Zoo Taman Teruntum, Kuantan Bagi Tahun 2018.	Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) Bertaraf Bumiputera Kod Bidang: 070302 (Makanan haiwan/ Akuatik)	MPKW/SH:110/2017	Di Bilik Mesyuarat Jabatan Landskap Pada 29 November 2017 (Rabu) Jam 10.00 pagi (Kehadiran Wajib)	RM 31.80 (termasuk GST)

Naskah tawaran boleh disemak dan dibeli di Kaunter Berpusat Ibu Pejabat, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan Pahang Darul Makmur **pada 30 November 2017 (Khamis)**.

Pembekal yang berminat hendaklah menunjukkan Sijil Asal Pendaftaran Majlis Perbandaran Kuantan dan sijil Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) yang bertaraf Bumiputera serta sesalinan sijil-sijil tersebut perlu dikepilkkan.

Hanya Pengurus Syarikat / Pemilik lesen sahaja yang layak untuk menghadiri Taklimat Projek dan wakil syarikat tidak dibenarkan. Hanya kontraktor yang mematuhi syarat-syarat sahaja berhak menyertai tawaran ini.

Naskah tawaran boleh diperolehi setelah menjelaskan bayaran secara Tunai atau Cek atas nama "Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Kuantan".

Sebutharga ini ditutup pada **11 DISEMBER 2017 (Isnin)** sebelum **jam 12.00 tengah hari**. Naskah tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas "NO. SEBUTHARGA" seperti di atas dan kembalikan kepada Bahagian Belanjawan dan Perolehan, Jabatan Perbendaharaan, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan Pahang Darul Makmur.

Pihak MPK tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh Penender atau Pembekal untuk mengemukakan tawaran ini. Untuk keterangan lanjut sila hubungi Bahagian Penyelenggaraan Landskap, Jabatan Landskap di talian 09-5672818 / 5673333.